
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 10. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1028

Vil ministeren oplyse, om det er muligt inden for de eksisterende aftaler at sænke nogle

af gebyrerne på fjerkræområdet, og vil ministeren tage initiativer for at få nedbragt de ge-

byrer til kontrol for danske fjerkræsproducenter, som netop er steget ved årsskiftet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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